
 P R O T O K Ó Ł  Nr XLI/13
z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy
z dnia 31października 2013 roku

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do  niniejszego protokołu.
Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki od nr 2 do nr 7.
Stan radnych – 21, obecnych – 20. 

XLI sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku Urzędu Miejskiego
w Trzebnicy. Obrady rozpoczęły się o godzinie 13:00.
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz na wstępie powitał  wszystkich zebranych,
stwierdził quorum i słowami „otwieram obrady XLI sesji Rady Miejskiej 
w Trzebnicy”, dokonał jej otwarcia. Przewodniczący poinformował, że radni wraz z
zawiadomieniem  o  sesji  otrzymali  porządek  obrad,  który  przedstawiał  się
następująco: 

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wnioski o zmianę porządku obrad.
4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami.
5. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej.   
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzebnica na rok 2013 i lata następne.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2013 rok. 
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  na  prace  konserwatorskie,

restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru
zabytków.

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru
podatku rolnego. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy
Trzebnica w zakresie zmiany parametrów zagospodarowania terenu.

11.Interpelacje i zapytania.
12.Wolne wnioski.
13.Komunikaty.
14.Zamkniecie obrad XLI sesji. 

Ad.3. Wnioski o zmianę porządku obrad.
Przewodniczący Rady poinformował,  że dzisiaj  radni  otrzymali  autopoprawkę  do
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2013 rok oraz
nowy projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/202/08 Rady Miejskiej w
Trzebnicy z dnia 25 września 2008 r. w sprawie utworzenia innych form wychowania
przedszkolnego, warunków tworzenia i organizowania tych form oraz sposobu ich
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działania  na  terenie  Gminy  Trzebnica,  który  przewodniczący  zaproponował  aby
dopisać w punkcie 11 porządku obrad, a kolejne punkty porządku obrad przesunąć o
jeden. 
Następnie  przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  wraz  z
zaproponowanymi  zmianami:  „za”  –  17,  „przeciw”  -  0,  „wstrzymał  się”  -  2.
Porządek ze zmianami został przyjęty i przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wnioski o zmianę porządku obrad.
4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami.
5. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej.   
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Trzebnica na rok 2013 i lata następne.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2013 rok wraz
z autopoprawką.
8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku
rolnego. 
10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium
uwarunkowań  i  kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Trzebnica w
zakresie zmiany parametrów zagospodarowania terenu.
11. Podjęcie uchwały w strawie zmiany Uchwały Nr XX/202/08 Rady Miejskiej w
Trzebnicy z dnia 25 września 2008 r. w sprawie utworzenia innych form wychowania
przedszkolnego, warunków tworzenia i organizowania tych form oraz sposobu ich
działania na terenie Gminy Trzebnica.
12. Interpelacje i zapytania.
13. Wolne wnioski.
14. Komunikaty.
15. Zamkniecie obrad XLI sesji. 

Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz powiedział, że zanim przejdzie do realizacji
porządku obrad, w związku ze śmiercią premiera Tadeusz Mazowieckiego, prosi o
uczczenie jego pamięci minutą ciszy. 
Po „minucie ciszy” przewodniczący przeszedł do punktu 4 porządku obrad.

Ad.4. Sprawozdanie Burmistrza z  realizacji  zadań  własnych gminy między
sesjami.
Zastępca Burmistrza Jerzy Trela poinformował, że ostatnia sesja Rady Miejskiej 
w Trzebnicy odbyła się 26 września 2013 roku i od tej daty podjęto zarządzenia 
w następujących sprawach:
1) powołanie komisji przetargowej do przeprowadzenie postępowania o udzielenie
zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  w  celu  realizacji
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zadania pn.: „ Remont świetlicy wiejskiej w Brochocinie;
2) zmian w budżecie Gminy Trzebnica na 2013 rok;
3)  udzielenie  zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  oraz
powołanie  komisji  przetargowej  na  realizację  zadania  pn.:  „Zakup  projektora
cyfrowego wraz z wyposażeniem”;
4)  udzielenie  zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  oraz
powołanie komisji przetargowej na realizację zadania pn.: „Zimowe utrzymanie dróg
na terenie miasta i gminy Trzebnica”;
5)  powołania  komisji  zdawczo  –  odbiorczej  budynku  użytkowanego  do  dnia
31.08.2013  roku  przez  Szkołę  Podstawową  Nr  2  z  siedzibą  w  Trzebnicy
ul. Wrocławska 2;
6) ustalenia opłat za korzystanie z pomieszczeń świetlicy wiejskiej w Komorowie.

(doszedł radny Zenon Janiak – obecnych 20) 
Radny Karol Idzik zapytał czy można się dowiedzieć  kto odpowiada za stawianie
znaków drogowych w związku z remontem ul. Daszyńskiego? 
Przewodniczący Rady zaproponował aby zostawić to pytanie do punktu zapytania 
i interpelacje. 
Zastępca Burmistrza Jerzy Trela powiedział,  że udzieli  odpowiedzi  na to pytanie
kiedy przejdą do punktu porządku obrad mówiącym o zapytaniach. 
Radny Karol Idzik kończąc swoje pytanie powiedział, że rozumie kwestię zmiany
znaków, że czasami można jechać w jedną a później w drugą stronę, ale nie rozumie
dlaczego te znaki są ze sobą sprzecznie poustawiane. Dzisiaj idąc ul. 9-go Maja jest
znak  nakaz  skrętu  w  prawo  i  w  lewo.  Jednak  kierując  się  tym  znakiem kiedy
chciałoby się skręcić w prawo, w ul. Kościelną, to na tej ulicy 2 m dalej stoi znak
zakaz  wjazdu.   Kierowcy  w  tą  ulice  wjeżdżają  bo  jest  taki  znak  i  panuje  tam
zamieszanie. Radny chciałby wiedzieć czy ktoś nad tym panuje? 
Zastępca Burmistrza Jerzy Trela powiedział, że jeśli chodzi o ul. 9-go Maja to tam
jest znak z ul. Św. Jadwigi, że można jechać do góry, a to na wniosek mieszkańców
ul. Solnej, którzy tam mają parking aby mogli wjeżdżać od strony 9-go Maja na ten
parking. Natomiast od dzisiaj ul.  Kościelna jest  jednokierunkowa tylko do górny,
ponieważ  była  konieczność  wykonania kanalizacji  na skrzyżowaniu pomiędzy ul.
Daszyńskiego, Sienkiewicza i Polną. Ta kanalizacja jest bardzo głęboka i trzeba było
zamknąć całe to skrzyżowanie. Tak będzie na czas wpięcia się w kanalizację. 
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz odnosząc się do słów radnego Idzika, który
mówił,  że nie było informacji,  powiedział,  że w ostatniej  Panoramie Trzebnickiej
była dosyć mocno opisana ta właśnie zmiana, która dzisiaj nastąpiła. Przewodniczący
poprosił o zapoznanie się z tym, a wtedy będzie łatwiej się poruszać.
Radny Karol Idzik odpowiedział, że jemu łatwo jest się poruszać ale jest wiele osób,
które nie czytają Panoramy Trzebnickiej. 
Radny  Jan  Darowski  zwrócił  uwagę,  że  nie  jest  tak  jak  mówi  przewodniczący
Stanisz,  bo  po  ostatnim  wydaniu  Panoramy  Trzebnickiej  ruch  też  jeszcze  uległ
zmianie. 
Więcej pytań nie było.
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Ad.5. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej.  
Przewodniczący  Mateusz  Stanisz  powiedział,  że  przyjmowane  będą  protokoły  z
XXXVIII,  XXXIX i  XL sesji  Radny Miejskiej  w  Trzebnicy.  Powiedział,  że  nie
wpłynęły  żadne  uwagi  do  protokołów,  po  czym  przeszedł  do  głosowania  nad
przyjęciem protokołów z XXXVIII, XXXIX i XL sesji Rady Miejskiej:  „za” - 18,
„przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 2. Protokoły zostały przyjęte. 

Ad.6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  do  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Trzebnica na rok 2013 i lata następne.
Przewodniczący  Mateusz  Stanisz  powiedział,  że  projekt  był  omawiany  podczas
komisji ale jeżeli są jeszcze jakieś pytania do Pani skarbnik to prosi o ich zadawanie.
Radny Wojciech Wróbel  powiedział, że z Wieloletniej Prognozy Finansowej znika
zadanie pod nazwą sieć kanalizacji sanitarnej z oczyszczalnią ścieków w Ujeźdźcu
Wielkim.  Radny powiedział,  że  to  zadanie  było  planowane od  kilku  lat  i  radny
chciałby się dowiedzieć dlaczego to zadanie znika i czy ma to związek z podjęciem
uchwały o zmianie granic aglomeracji Trzebnica? 
Skarbnik  Barbara  Krokowska  odpowiedziała,  że  na  pewno  nie  ma  to  żadnego
związku ze zmianą granic aglomeracji Trzebnicy, ponieważ Ujeździec Wielki nigdy
się  w  granicach  aglomeracji  nie  znajdował.  Zadanie  to  zostało  zdjęte  ponieważ
spodziewano się  tutaj sporego dofinansowania ale w obecnym czasie „legło to w
gruzach”.  Natomiast  była  możliwość  znalezienia  dofinansowania  na  pozostałe
zadania  wodno-kanalizacyjne  i  zostały  dokonane  zmiany.  W ramach  gospodarki
wodno-kanalizacyjnej  zostało  wprowadzone  zadanie  „uregulowanie  gospodarki
wodno-ściekowej  na  terenie  aglomeracji  Trzebnica”  i  tym  zadaniem  objęta  jest
miejscowość Nowy Dwór, ul. Teatralna i osiedle Grunwald. 
Radny  Wojciech  Wróbel  powiedział,  że  to  wie  ale  jemu  chodzi  o  to  konkretne
zadanie  dotyczące  Ujeźdźca  Wielkiego.  Odnosząc  się  do  słów  Pani  skarbnik
mówiącej o dużym dofinansowaniu, radny zapytał jakie kroki zostały podjęte i kiedy
żeby to dofinansowanie pozyskać i dlaczego tego dofinansowania nie pozyskano? 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela powiedział, że w tej chwili będzie przygotowywany
wniosek  ponieważ  będzie  zmiana  finansowania  w  zależności  od  wielkości
aglomeracji  i  Ujeździec  Wielki  z  powrotem zostanie  wprowadzony w momencie
pojawienia się nowych funduszy. 
Radny Wróbel zauważył, że on pyta o to co zostało zrobione wcześniej, a nie o to co
zostanie  zrobione w przyszłości.  Jakie  kroki  zostały  podjęte  w  tym zakresie,  bo
kanalizacja w Ujeźdźcu Wielkim nie jest tematem z tego roku i pojawiała się już
dużo wcześniej. 
Zastępca  burmistrza  Jerzy  Trela  powiedział,  że  na  ten  element  nie  było  jeszcze
naborów wniosków.  One będą  dopiero  robione i  to  było  wstępnie  projektowane,
natomiast w tej chwili są jakby na nowo przygotowywane dane do złożenia wniosku
o dofinansowanie.
Radny Wróbel zapytał kiedy ten wniosek zostanie złożony? 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela odpowiedział,  że będzie to jak tylko pojawią  się
programy,  w  które  będzie  Gmina  mogła  aplikować,  bo  inny  program jest  na  tą
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aglomerację miejską, a inny na obszary wiejskie. 
Radny Wróbel zapytał czy jest sens wyrzucania tego zadania z WPF skoro aplikacja o
te środki i tak będzie wymagała wprowadzenia go z powrotem? 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela opowiedział, że w tej chwili naprawdę nie wiedzą
kiedy  i  jaki  będzie  okres  finansowania.  W momencie  kiedy  tylko  programy się
pojawią  zadanie to  zostanie wprowadzone,  na okres  kiedy będzie  określony plan
finansowania na dane tereny. 
Radny Wróbel zapytał burmistrza czy może powiedzieć choćby w przybliżeniu kiedy
mieszkańcy Ujeźdźca Wielkiego mogą się spodziewać oczyszczalni ścieków i sieci
kanalizacyjnej? 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela odpowiedział, że w najbliższych latach. 
Radny  Wojciech  Wróbel  powiedział,  że  jest  to  bardzo  oględne  stwierdzenie.
Następnie zapytał  czy jest  kolejny okres programowania,  jeśli  chodzi  o fundusze
unijne? Radny zapytał czy burmistrz Trela może ich zapewnić, że do 2020 roku w
Ujeźdźcu Wielkim będzie oczyszczalnia ścieków i kanalizacja? 
Zastępca  burmistrza  Jerzy  Trela  powiedział,  że  okres  finansowania  następnych
programów jest do 2020 roku i w tym okresie pojawią  się  środki i wtedy Gmina
będzie aplikowała o te środki i zostanie to wykonane. 
Radny  Wróbel  powiedział,  że  w  takim  razie  wykonanie  tej  kanalizacji  jest
uzależnione od pozyskanych środków. 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela potwierdził.
Radny Wróbel zapytał czy nie ma takiej opcji żeby wykonać kanalizację bez środków
unijnych? 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela powiedział,  że na dzień  dzisiejszy nie ma takiej
możliwości.  Jeżeli  tylko można będzie pozyskać  środki  to lepiej  pozyskać  środki
rzędu 70%-80% niż  inwestować  ze swoich środków. Po to Gmina czeka, żeby te
środki się pojawiły i żeby można było aplikować. 
Radny Wróbel się z tym zgodziła ale dodał, że są inwestycje, z którymi Gmina nie
czeka na pozyskanie środków, a są wykonywane i nie koniecznie są to inwestycje
pierwszej potrzeby. Podsumowując radny Wróbel powiedział, że jest ryzyko, że taka
sieć kanalizacyjne nie zostanie w Ujeźdźcu Wielkim wybudowana. 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela odpowiedział, że zostanie wybudowana. 
Radny Wróbel zapytał co w sytuacji kiedy Gmina nie uzyska dofinansowania?
Zastępca  burmistrza  Jerzy  Trela  powiedział,  że  dofinansowanie  będzie  w  jakiś
sposób, na pewno nie w tym roku ani...
Radny Wróbel przerwał wypowiedź i powiedział, że rozumie, że nie w tym roku i
mówi o perspektywie do 2020 roku.
Zastępca burmistrza Jerzy Trela uważa, że wtedy następna Rada będzie martwiła się
czy wybudować to z własnych środków czy z częściowo pozyskanych. Trudno o tym
teraz mówić kiedy nie są znane jeszcze programy. 
Radny Wróbel powiedział, że to rozumie ale chodzi mu o proste stwierdzenie, czy w
sytuacji, w której nie będzie możliwości dofinansowania zostanie wybudowana sieć
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kanalizacyjna w Ujeźdźcu Wielkim czy też nie? Prosta odpowiedź na proste pytanie.
Radny dodał jeszcze, że wychodząc z założenia, że o coś będzie się martwiła kolejna
Rada to oni, jako Rada, która kończy swoje urzędowanie w 2014 roku nie powinni
zaciągać zobowiązań, czyli uchwalać WPF na okres dłuższy niż 2014 rok. 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, ponieważ
okres  finansowania  zaczyna  się  od  2014  do  2020  roku  i  wszystkie  plany  będą
podejmowane w 2014-2015 roku do wykonania do 2020 roku i trudno w tej chwili
mówić o dofinansowaniu i zobowiązywać się, że zrobią to za 5 mln, a dostaną 4 mln.
W  momencie kiedy będą ogłoszone wszystkie programy wtedy będzie wiadomo na
jakie obszary i  jakie trzeba spełniać warunki żeby dostać  dofinansowanie i wtedy
łatwiej jest wprowadzić dane zadanie, bo wiadomo, że można będzie pozyskać na to
środki. Zastępca burmistrza zaapelował aby poczekać bo teraz będą się pojawiały te
wszystkie programy do konsultacji i będzie wiadomo na co można będzie aplikować.
Radny  Wróbel  powiedział,  że  konkluzja  jest  taka,  że  budowa kanalizacji  będzie
finansowana  tylko  wtedy  jeśli  będzie  jakieś  współfinansowanie  ze  środków
zewnętrznych. 
Zastępca  burmistrza  Jerzy  Trela  powiedział,  że  ekonomicznie  jest  to  najbardziej
uzasadnione. 
Radny Wróbel zgodził się z tym ale dodał, że to dotyczy wszystkich inwestycji na
całym obrzeże Gminy.  
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz zwrócił się do radnego Wróbla i powiedział,
że jest on członkiem Komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego, a na posiedzeniu
tej komisji nie zadał tego pytanie choć było to najbardziej właściwe miejsce. 
Radny Jan  Darowski  zwrócił  uwagę,  że radny Wróbel  nie  musiał  zadawać  tego
pytania na Komisji.  
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz powiedział, że rozumie iż radny Wróbel chce
dzisiaj z tego tematu zrobić „show polityczne” i w związku z tym zadaje to pytanie w
takiej formie i z takimi konkluzjami jakie w tym momencie radny Wróbel wygłasza.
Przewodniczący Rady uważa, że to nie jest właściwe miejsce na tego typu dyskusje. 
Radny Wojciech Wróbel powiedział, że każdy z radnych ma parowo do tego, żeby
mieć jakieś przemyślenia po komisjach.  
Przewodniczący Mateusz Stanisz się z tym zgodził ale powiedział, że „przed Komisją
też można troszeczkę myśleć i na komisji zadać pytanie”. 
Radny Wojciech Wróbel zapytał po co w takim razie są sesje Rady?
Radny Jan Darowski w imieniu Klubu Radnych zaprotestował i powiedział, że każdy
radny ma prawo mówić  to  co  myśli  i  to  co chce i  oceniać.  Dlatego też  mandat
radnego  jest  mandatem  wolnym,  jest  wolność  słowa  i  bierze  on  za  to
odpowiedzialność. 
Odpowiadając na słowa radnego przewodniczący Rady Mateusz Stanisz powiedział,
że  zgadza  się  z  radnym Darowskim w  zupełności.  Chciał  tylko  zwrócić  uwagę
radnemu Wróblowi, że takich pytań nie zadał na Komisji.
Radny Darowski powiedział, że radny może je zadać teraz.
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz odpowiedział, że oczywiście może ale chciał
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zwrócić tylko uwagę, że komisje Rady Miejskiej są również ważnym organem tej
Rady Miejskiej i też  powinny być  traktowane przez radnych poważnie. Następnie
poprosił o zadanie pytania.
Radny Jan Darowski powiedział, że na Komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego
Pan burmistrz Długozima na wniosek Pana radnego Pawła Czapli zadeklarował, że
przedstawi dzisiaj całą dokumentację odnośnie wymiany korespondencji z PKP, na
temat budowy przyszłego dworca głównego i radny Darowski jako przewodniczący
Klubu Radnych chciałby wiedzieć czy radny Czapla to dzisiaj otrzyma? 
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz powiedział, że akurat na tej Komisji był i jego
zdaniem Pan burmistrz stwierdził, że przekaże taką dokumentację radnemu Czapli ale
nie powiedział, że zrobi to na sesji. 
Radny Darowski zaprotestował i powiedział, że miało to być przed sesją. 
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz oddał głos radnemu Pawłowi Czapli, aby ten
wyjaśnił  powstałe  rozbieżności,  ponieważ  możliwe,  że przewodniczący Rady źle
usłyszał.
Radny Paweł Czapla powiedział, że rzeczywiście zgłosił taką prośbę burmistrzowi i
powiedział, że chciałby otrzymać taką informację na sesji. 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela powiedział, że materiały są przygotowane i radny
Czapla jeszcze dzisiaj je otrzyma. 
Radny  Janusz  Szydłowski  powiedział,  że  załącznik  nr  2,  w  którym jest  wykaz
przedsięwzięć  nie  koreluje  z  tym co  jest  w  opisie  na  końcu  przedsięwzięć.  Nie
zgadzają  się  tam  okresy  realizacji.  Radny  uważa,  że  jeśli  taki  dokument  się
przygotowuje to powinien on być zgodny z tabelą. Na stronie 3 w punkcie 4 jest
budowa 15 placów zabaw w  15 miejscowościach i tam okres realizacji jest od 2011
do 2015, a według tabeli jest to okres do 2016. W punkcie 8 budowa drogi Grota
Roweckiego,  okres  realizacji  2015  –  2016,  według  tabeli  2017.   W punkcie  12
dofinansowanie  budowy  schroniska  powinno  być  do  2017  roku.  W punkcie  19
utworzenie węzła komunikacyjnego powinno być do 2017, a jest 2016. Radny uważa,
że te poprawki powinny zostać naniesione przed głosowaniem. 
Skarbnik Barbara Krokowska poprosiła radnych aby w załączniku nr  3 w części
dotyczącej opisu przedsięwzięć nanieśli następujących poprawek: zadanie pod nazwą
„poprawa efektywności energetycznej, modernizacja i zastąpienie istniejących źródeł
energii w budynkach użyteczności publicznej w Gminie Trzebnica – okres realizacji
od 2014 do 2016”.  „Rewitalizacja ul. I. Daszyńskiego w Trzebnicy polegająca na
przebudowie  ulicy  na  odcinku  przyległym od  ul.  Polnej  do  ul.  Matejki  –  okres
realizacji od 2013 do 2014”.  W pozycji 3 Pani skarbnik poprosiła o wykreślenie
zadania „Sieci kanalizacji sanitarnej z oczyszczalnią ścieków w Ujeźdźcu Wielkim” a
wpisanie  zadania „uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie aglomeracji
Trzebnica – okres realizacji od 2014 do2015”. Kolejne zadanie „budowa 15 placów
zabaw dla dzieci w 15 miejscowościach w Gminie Trzebnica – okres realizacji od
2011 do 2016”. Kolejne zadanie „budowa drogi dojazdowej wzdłuż drogi krajowej nr
5 dla potrzeb powstającej fabryki – okres realizacji od 2013 do 2015”.  „Budowa
drogi gminnej w Głuchowie Górnym – okres realizacji od 2014 do 2015”. „Budowa
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drogi  pomiędzy Kuźniczyskiem a Pęciszowem – okres realizacji   2013 do 2015.
„Budowa  drogi  w  ul.  Grota  Roweckiego  –  okres  realizacji  od  2015  do  2017”.
„Budowa dróg gminnych  w Biedaszkowie Małym – okres  realizacji  od  2011 do
2016”.  Pani skarbnik poprosiła o wykreślenie zadań „budowa kanalizacji na osiedlu
Grunwald  II  w  Trzebnicy”  i  „budowa  kanalizacji  w  Nowym  Dworze”.  Kolejne
zadanie  to  „dofinansowanie  budowy  regionalnego  schroniska  dla  zwierząt  w
Szklarach  Dolnych”  -  okres  realizacji  od  2010  do  2017.  Kolejne  zadanie  to
„likwidacja  obszarów  wykluczenia  informacyjnego  i  budowa Dolnośląskiej  Sieci
Szkieletowej” - okres realizacji od 2010 do 2017. Kolejne zadanie „modernizacja i
rozbudowa  w  tym  termomodernizacja  budynku  Trzebnickiego  Centrum
Medycznego” zadanie na lata 2012 – 2017. Kolejne zadanie to „poprawa jakości
świadczonych usług w Trzebnickim Centrum Kultury i Sportu poprzez inwestycję w
informatyzację i innowacyjne zarządzanie” - zadanie zaplanowane na lata od 2013 do
2014.  Kolejne  zadanie  to  zadanie  „przebudowa  nawierzchni  ul.  Kwiatowej  w
Trzebnicy” - okres realizacji od 2012 do 2013. Kolejne zadanie „urządzenie terenów
rekreacyjno-sportowych”  -  okres  realizacji  od  2016 do 2017.  Kolejne zadanie to
„urządzanie terenów zielonych dla miasta – park” - okres realizacji od 2016 do 2017.
Kolejne to „utworzenie węzła komunikacyjnego PKS, PKP” -  okres realizacji  od
2013 do 2017. Kolejne „wykonanie dokumentacji projektowej pn.: Budowa świetlicy
w Ujeźdźcu Małym” - okres realizacji od 2012 do 2013. Kolejne „wykonanie placu
zabaw  w  Skarszynie”  -  okres  realizacji  od  2013  do  2014.  Kolejne  zadanie  to
„wyposażenie  na  potrzeby  funkcjonowania  sali  widowiskowo-kinowej”  -  okres
realizacji  od 2013 do 2017. Następne zadanie „zarządzanie energia w budynkach
użyteczności publicznej Jednostek Samorządu Terytorialnego – Szkoła Podstawowa
nr 2 i Szkoła Muzyczna I i II stopnia” - okres realizacji od 2010 do 2014. Kolejne
zadanie  to  „zarządzanie  energią  w  budynkach  użyteczności  publicznej  Jednostek
Samorządu terytorialnego – Trzebnickie Centrum Kultury i Sportu” - okres realizacji
od 2012 do 2015. Ponadto Pani skarbnik poprosiła radnych aby w załączniku nr 2 w
wierszu 1.3.2.30,  czyli  zarządzanie energia  w budynkach użyteczności  publicznej
dokonać zmian w kolumnie „limit 2013” do kwoty 76.000 zł oraz w kolumnie „limit
2014” do kwoty 2.748.040 zł, w związku z czym zmianie ulegają również sumy dla
limitu tych lat. 
Radny  Jan  Darowski  uważa,  że  przez  ograniczenie  aglomeracji  miejskiej,  którą
uchwałą  podjęła  większość  koalicyjna  Cerekwica,  Świątniki,  Raszów  będą  co
najmniej  przesunięte  i  oddalone  w  perspektywie  wybudowania  tam  kanalizacji.
Radny  Darowski  zapytał  kiedy  przewiduje  się  kanalizacje  we  wsi  Cerekwica,
Świątniki czy Raszów? Radny zapytał czy burmistrz jest w stanie odpowiedzieć na to
pytanie?
Zastępca burmistrza Jerzy Trela powiedział, że w chwili obecnej nie. 
Radny Darowski powiedział, że to jest właśnie rezultat podjęcia tej uchwały. Radny
już  jakiś  czas  temu  dał  burmistrzowi  Długozimie  dyrektywę  unijną  i  mówił,  że
dyrektywa  unijna  nakłada  na  gminę  obowiązek  przeprowadzenia  kanalizacji
aglomeracji miejskiej. Tego się nie wykona w ten sposób, że ta aglomeracja została
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zawężona.  
Zastępca  burmistrza  Jerzy  Trela  zauważył,  że  do  tej  pory  radni  też  nie  zgłosili
żadnych propozycji budowy oczyszczalni ścieków w miejscowości Cerekwica.
Radny  Jan  Darowski  powiedział,  że  o  tej  kwestii  wspominał  na  sesji  marcowej
odnośnie zagrożenia nie realizacji tych inwestycji na tych wioskach.
Radny  Karol  Idzik  powiedział,  że  w  WPF  ani  w  budżecie  nie  znalazł  pozycji
dotyczącej  budowy galerii  sztuki,  a  takie  informacje  pojawiły  się  w  Panoramie
Trzebnickiej. Radny zapytał czy mógłby się dowiedzieć czegoś więcej na ten temat,
kiedy będzie to wybudowane i z jakich środków? 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela odpowiedział, że na razie w WPF takiej pozycji nie
ma i nie jest zaplanowana. 
Skarbnik  Barbara  Krokowska  powiedział,  że  trudno  tutaj  ustalać  czy  to  będzie
zadanie wieloletnie, bo tylko takie zadania są ujmowane w Wieloletniej Prognozie
Finansowej zgodnie z ustawą  o finansach publicznych. Być  może Pan burmistrza
przewidział, że będzie to zadanie jednoroczne. 
Więcej pytań nie było.
Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  wraz  z  wprowadzonymi  korektami  pod
głosowanie: „za”  -  13,  „przeciw”  -  4,  „wstrzymał  si ę”  –  3.  Uchwała  została
podjęta. 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2013
rok wraz z autopoprawką.
Przewodniczący  Mateusz  Stanisz  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  omawiany
podczas  komisji  w  związku  z  czym  poprosił  Panią  skarbnik  o  omówienie
autopoprawki. 
Skarbnik Barbara Krokowska powiedziała, że ta zmiana zawarta w tabeli nr 2 jest w
głównej mierze spowodowana złożeniem przez jedno z sołectw zmian w projektach
realizowanych  w  ramach  funduszu  sołeckiego  i  stąd  wprowadzone  zmiany.  W
związku z tym przeprowadzono też zgodnie z przedstawiana tabelą 4 zmiany. Zostaje
zlikwidowane  zadanie  „wykonanie  oświetlenia  na  przystanku  i  placu  zabaw  w
Blizocinie”,  natomiast  powstaje  nowe zadanie  „wiata grillowa z  wyposażeniem”.
Ponadto  w  niewielkim  stopniu  ulega  zwiększeniu  wielkość  środków  na  zadanie
„budowa świetlicy wiejskiej wraz z kompleksem wypoczynkowym w miejscowości
Komorowo”.  W tabeli nr 8 wprowadzono zmiany proponowane przez sołtysa i jest to
przedsięwzięcie  w  sołectwie  Blizocin  wiata  grillowa  z  wyposażeniem  i  zakup
słupków do piłki siatkowej. W trakcie przygotowywania autopoprawki Pani skarbnik
przyznał,  że wyłapała  jeszcze pewne nieścisłości  w ostatniej  tabeli  i  poprosiła  o
dokonanie zmian. W pierwotnej wersji została podana w nieprawidłowej wysokości
dotacja dla Trzebnickiego Centrum Kultury i Sportu  i należy ją poprawić do kwoty
zgodnej  z  planem,  czyli  2.430.022  zł  oraz  należy  uwzględnić  wielkość
dofinansowania remontu zabytków w tej tabeli. 
Radny Jan Darowski zapytał ile ma kosztować budowa fontanny na ul. Solnej?
Pani skarbnik odpowiedział, że nic jej jeszcze na ten temat nie wiadomo. Być może
przygotowywane są jakieś kosztorysy czy plany ale ona nic na ten temat nie wie. 
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Radny  Darowski  powiedział,  że  jest  to  informacja  medialna.  Odnośnie  fontanna
radny  zwrócił  uwagę,  że  w  Rynku  z  dwóch  dyszy  fontanna  nie  tryska  wodą,
natomiast na ul. Obrońców Pokoju zalewa jedną z ławek i chodnik. 
Pani skarbnik podziękowała za te informacje i powiedziała, że niezwłocznie zgłosi to
osoba odpowiedzialnym za te fontanny. 
Radny Karol Idzik powrócił do tematu fontanny na ul. Solnej. Radny przeczytał, że
ma tam powstać i rozumie, że Pani skarbnik nie jest w stanie mówić o kosztach ale
chciałby wiedzieć czy to jest rzeczywiście planowane, bo deptak za rok będzie już
funkcjonował i chyba radni powinni już wiedzieć? Radny myślał, że Pani skarbnik
już o tym wie.
Skarbnik Barbara Krokowska powiedziała, że jeżeli jest to zadanie osobne to pewnie
zostanie wprowadzone do budżetu. Pewnie są to jakieś plany dalsze lub bliższe, które
jeszcze nie są sformalizowane w postaci finansowej.
Radny Karol Idzik powiedział, że z tej autopoprawki rozumie, że Gmina wycofuje się
z oświetlenia  przystanku i  placu zabaw w Blizocinie,  a  jednocześnie będzie  tam
stawiała słupki do piłki siatkowej i wiatę grillową, czy tak jest?
Skarbnik  Krokowska zauważyła,  że tak  jak  mówiła  na początku  jest  to  wniosek
sołectwa  i  to  są  środki,  które  sołectwo  samo rozdysponowuje  w  ramach zebrań
wiejskich i  dysponuje tymi  środkami.  Początkowo sołectwo pragnęło  zrealizować
przedsięwzięcie związane z wykonaniem oświetlenia na przystanku i placu zabaw.
Pani skarbnik podejrzewa, że sprawy związane z dokumentacja i procedurą trwają
określona ilość czasu i stąd zebranie wiejski podjęło decyzję o tym, że w sołectwie
Blizocin z tych środków zostanie zakupiona czy też  postawiona wiata grillowa z
wyposażeniem  i  słupki  do  piłki  siatkowej  zostaną  wstawione  na  boisko  piłki
siatkowej w tym roku. 
Radny Wojciech Wróbel odnosząc się do fontann wyraził nadzieje, że budowa nowej
fontanny również zostanie uzależniona od pozyskania dofinansowania na to zadanie,
bo  będzie  przykro  zaskoczony  jeśli  będzie  to  realizowane  tylko  i  wyłącznie  ze
środków własnych. 
Więcej pytań nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką:
„za” - 13, „przeciw” - 4, „wstrzymał si ę” - 3. Uchwała została podjęta. 

Ad.8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  na  prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do
rejestru zabytków.
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz powiedział, że projekt uchwały był omawiany
podczas komisji.
Pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 20, „przeciw” – 0,
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  do  celów
wymiaru podatku rolnego. 
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz powiedział, że projekt uchwały był omawiany
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podczas komisji.
Radny Jan Darowski w imieniu Klubu Radnych „Trzebnica Ponad Podziałami” z
uwagi na trudną sytuację w rolnictwie złożył wniosek o obniżenie tej proponowanej
stawki z 58 zł z 1 dt żyta do kwoty 55 zł za 1 dt żyta. 
Skarbnik  Barbara  Krokowska,  powiedziała,  że w ubiegłym roku  stawka podatku
rolnego był uchwalona na poziomie 58 zł. Pan burmistrz zobowiązał się, że podatki w
roku 2014 nie będą zwiększane. Jak wiadomo została już zlikwidowana opłata za
posiadanie psa na terenie Gminy Trzebnica.  Jeżeli chodzi o kwotę podatku rolnego
Pani skarbnik przedstawiła skutki finansowe wynikające z obniżenia tej górnej stawki
podatkowej, które dla Gminy  Trzebnica przy stawce 58 zł będą wynosić 412.000 zł.
Te  kwoty  pomniejszają  dochody  Gminy  Trzebnica  i  to  już  jest  ta  pomoc  dla
mieszkańców  w  takiej  wymiernej  wysokości.  Ponadto  brak  zwiększania  stawek
podatku w roku bieżącym chociażby o stopień inflacji powoduje brak wpływów do
budżetu na pokrycie właśnie tejże inflacji. W związku z tym Pani skarbnik uważa, że
wniosek o zmniejszenie kwoty podatku rolnego jest tutaj jak najmniej zasadny. 
Przewodniczący  Rady  Mateusz  Stanisz  uzupełniający  wypowiedź  Pani  skarbnik
dodał,  że  wszystkie  komisje,  które  zajmowały  się  tym  projektem  uchwały
pozytywnie go zaopiniowały, w tym Komisji ds. rolnictwa. Ponadto przewodniczący
powiedział, że radni z Klubu „Trzebnica Ponad Podziałami” również podczas obrad
Komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego nie złożyli takiego projektu uchwały w
związku z tym myśli, że każdy ma prawo oceniać to według siebie.  
Radny Jan Darowski powiedział, że podtrzymuje ten wniosek. 
Radny Edward Sikora, który jest przewodniczącym Komisji ds. rolnictwa powiedział,
że jeśli  Rada obniży podatek  do 55 zł  za  1 dt  żyta to  będzie  to  8-9  zł,  co  dla
przeciętnego gospodarstwa z gminy Trzebnica będzie to oznaczało 100 zł. Na tym
skorzystają tylko spółki, które mogą płacić większe podatki, a rolnik zarobi na tym
może 100 zł. 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela powiedział,  że nie podnosząc stawki podatku ten
podatek jest  niższy,  ponieważ  następuje inflacja i  praktycznie podatek jest  niższy
aniżeli w roku bieżącym. 
Przewodniczący  Rady  Mateusz  Stanisz  w  związku  z  tym,  że  padł  wniosek
zaproponował, że najpierw będzie głosowany projekt uchwały ze stawką 55 zł za i dt
żyta, zaproponowaną przez Klub Radnych „Trzebnica Ponad Podziałami”, a jeżeli nie
zostanie on przyjęty to następnie będzie głosowana ta uchwała ze stawką 58 zł za i dt
żyta. 
Przewodniczący Mateusz Stanisz poddał pod głosowanie projekt uchwały ze stawką
55 zł za 1 dt żyta, o którą wnioskuje Klub Radnych „Trzebnica Ponad Podziałami”:
„za” - 7, „przeciw” - 13, „wstrzymał si ę” - 0. Wniosek nie został przyjęty. 
Skarbnik Barbara Krokowska dodała jeszcze, że z jej informacji wynika, że Gmina
Wisznia Mała uchwaliła podatek w wysokości 63 zł. 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt  uchwały złożony przez
wnioskodawcę ze stawka 58 zł za 1 dt żyta: „za” - 20, „przeciw” - 0, „wstrzymał
się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

11



Ad.10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany
studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy
Trzebnica w zakresie zmiany parametrów zagospodarowania terenu.

(radny Jan Darowski opuścił salę – obecnych 19)
Radny Wojciech Wróbel powiedział, że niestety nie mógł wziąć udziału w Komisji i
chciałby teraz się dowiedzieć czego mają dotyczyć te zmiany. 
Naczelnik  Joanna  Bębenek  powiedział,  że  tak  jak  jest  szczegółowo  opisane  w
uzasadnieniu  zmiana  dotyczy  parametrów  zagospodarowania  terenu,  m.  in.
powierzchnie zabudowy,  geometrii  dachów,  ilości  miejsc postojowych,  wysokości
budynków. Dzieje się tak dlatego, że wychodzi to w trakcie przygotowywania planów
i na terenie miasta i na terenach wiejskich. Studium, które zostało uchwalone w 2012
roku  jeżeli  chodzi  np.  o  geometrie  dachów  zakłada  tylko  i  wyłącznie  dachy
dwuspadowe  i  wielospadowe,  kryte  dachówką  ceramiczną  w  kolorze  matowym
ceglastym. Są to parametry, które narzucone zostały przez konserwatora zabytków.
W tej chwili opracowywane są plany dla terenu miasta i niektóre tereny są terenami
zupełnie  dziewiczymi  i  trudno  jest  tam  wprowadzić  tą  zabudowę  jednolita.  W
związku z tym proponowana jest zmiana tych parametrów i dopuszczenie np. dachów
płaskich,  zmniejszenie  wysokość  budynków czy powierzchnię  zabudowy czy  też
działek.  Plany  zagospodarowania  przestrzennego  precyzują  i  wymuszają  zmiany
studium.  
Radny Wojciech Wróbel zapytał czy dobrze rozumie, że dotyczy to obszaru całej
Gminy, a nie wybranych jakiś terenów? 
Naczelnik Joanna Bębenek potwierdziła, że jest to robione dla obszaru całej Gminy. 
Więcej pytań nie było. 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 19, „przeciw”
- 0, „wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.11.  Podjęcie  uchwały  w  strawie  zmiany Uchwały  Nr  XX/202/08  Rady
Miejskiej w Trzebnicy z dnia 25 września 2008 r. w sprawie utworzenia innych form
wychowania przedszkolnego, warunków tworzenia i organizowania tych form oraz
sposobu ich działania na terenie Gminy Trzebnica. 
W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  został  dzisiaj  dostarczony  radnym
Przewodniczący  Rady  poprosił  Dyrektor  Zespołu  Administracyjnego Placówek
Oświatowych o jego zreferowanie. 
Dyrektor Agnieszka Moździerz powiedział, że punkt przedszkolny został powołany i
prowadzony przez fundację w 2007 roku. W 2008 roku przejęło je stowarzyszenie
„Nasze Dzieci” i od tego czasu działa pod nazwą Małe Przedszkole „Smerf”. Jest to
punkt przedszkolny, który nie jest placówką publiczną i w związku z tym zachodzi
taka  konieczność  aby  dostosować  projekt  uchwały  do  istniejących  w  Gminie
Trzebnica placówek publicznych, do jakich należy tylko punkt przedszkolny, który
działa przy szkole podstawowej w Zespole Szkół w Ujeźdźcu Wielkim. 

(radny Zenon Janiak opuścił salę – obecnych 18)
Więcej pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 18, „przeciw” – 0,
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„wstrzymał się” – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Ad.12. Interpelacje i zapytania.

Przewodniczący  Rady  Mateusz  Stanisz  poinformował,  że  żadne  interpelacje  ani
zapytania nie wpłynęły do biura Rady.

(radny Zenon Janiak wrócił na salę – obecnych 19)
Ad.13. Wolne wnioski.

Radny Wojciech Wróbel podziękował za szybką  reakcję  na jego prośbę  dotyczącą
namalowania pasów na ul. 1-go Maja koło przedszkola. 
Radny Paweł Wolski przypomniał, że zgłaszał też wniosek o poprawienie pasów przy
skrzyżowaniu przy budynku starej Szkoły Podstawowej nr 2. 
Zastępca  burmistrza  Jerzy  Trela  powiedział,  że  uznali,  że  najbardziej  pilne  jest
wykonanie tych pasów przy ul. 1-go Maja i  one były wykonane natychmiastowo.
Natomiast na ul. Wrocławskiej będzie to zrobione ale w nieco późniejszym terminie. 
Radny  Karol  Idzik  powrócił  do  pytania  o  znaki  drogowe.  Radny  zapytał  kto
odpowiada teraz za stawianie tych znaki. Czy jest to wykonawca tej inwestycji czy
Urząd?
Zastępca  burmistrza  Jerzy  Trela  powiedział,  że  za  te  znaki  najprawdopodobniej
odpowiedzialna jest Gmina. Burmistrz Trela zadeklarował, że zaraz po sesji sprawdzi
to co powiedział radny Idzik.  
Radny Karol Idzik powiedział, że ostatnio w gazecie Nowej była poruszana sprawa
sporu między Gminy a Starostwem dotyczącego ul. Klasztornej, odnośnie tego kto
ma ją remontować. Radny Idzik powiedział, że okazało się, że tam Gmina postawiła
tablice informacyjne, że ta droga należy do Powiatu. Radny zapytał, jeżeli to Gmina
postawiła te znaki, jaki był ich koszt? 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela powiedział, że w tej chwili nie jest w stanie na to
pytanie odpowiedzieć.  Sprawdzi to i  w najbliższym czasie udzieli  radnemu takiej
odpowiedzi. 
Radny Idzik zapytał jak ma rozumieć pojęcie najbliższy czas? 
Zastępca burmistrza Jerzy Trela odpowiedział, że najpóźniej będzie to na następnej
sesji. 
Radny Idzik powiedział, że w związku z remontem ul. Daszyńskiego powstają nowe
miejsca parkingowe i jest to może rzeczą chwalebną tylko szkoda, że wiąże się to ze
zniszczeniem nowej  drogi  wybudowanej  przed  2  laty.  Radny  zapytał  kto  podjął
decyzję żeby ten chodnik od ul. Daszyńskiego w kierunku ul. Polnej remontować 2
lata  temu skoro było  wiadomo,  że on w tej  chwili  będzie burzony i  tam będzie
budowany parking?
Skarbnik Barbara Krokowska powiedział, że dobrze byłoby zadać to pytanie matkom
z  dziećmi,  które  przed  sobą  pchają  wózek  czy  dla  nich  2  lata  komfortu
funkcjonowania  w  naszym  mieście  to  jest  mało?  Skarbnik  dodała,  że  tam  był
wyrównany chodnik i była położona kostka. Ta kostka została ściągnięta i na pewno
będzie wykorzystana w nowym miejscu. Także żadnego zmarnowania  materiałów
nie było, a wykonane prace służyły przez 2 lata mieszkańcom tego miasta. 
Radny Idzik zapytał czy można określić wartość prac tego nowego chodnika, który
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teraz  został  zburzony?  Radny  powiedział,  że  Pani  skarbnik  trochę  inaczej  mu
odpowiedziała  powołując  się  na  matki,  a  radnego  uczono,  że  „jeśli  na  wiosnę
planowany jest  remont  domu i  wyburzenie  ścian  to  jesienią  nie  maluje  się  tych
ścian”. Zdaniem radnego na tym polega ekonomiczne oszczędzanie. Radny Idzik jest
zdania, że chodnik nie był tak tragiczny, że nie dało się chodzić i skoro stał tyle lat i
funkcjonował to mogły te matki z wózkami chodzić, bo sam jako ojciec z wózkiem
tam chodził  i  nie było problemu gdyby 2 lata jeszcze chodnik postał.  Natomiast
wybudowanie nowego chodnika po to żeby za dwa lata go burzyć zdaniem radnego
jest niegospodarnością i jest błędną decyzją. Dlatego radny Idzik ponawia pytanie, bo
nie uzyskał na nie odpowiedzi i chce wiedzieć kto o tym zdecydował? 
Skarbnik Krokowska odpowiedziała, że na pewno podjęli tę decyzję włodarze miasta
Trzebnica. Odnosząc się  do słów radnego Idzika skarbnik powiedziała, że bardzo
myli się w tym, że te pieniądze zostały wydane niepotrzebnie, bo cała kostka jaka
została położona, a teraz zdjęta będzie wykorzystana w mieście Trzebnica. 
Więcej wolnych wniosków nie było.

Ad.14. Komunikaty.
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz powiedział, że ma komunikat w związku z
oświadczeniami  majątkowymi.  Sprawozdanie  z  analizy  oświadczeń  majątkowych
przesłane prze Wojewodę Dolnośląskiego dotyczące Burmistrza Gminy Trzebnica i
Przewodniczącego  Rady  Miejskiej.  Przewodniczący  poinformował,  że  w
oświadczeniu  burmistrza  brak  jest   informacji  o  dwóch kredytach,  które  były
wykazane  w  oświadczeniu  za  rok  2011.  Przewodniczący  powiedział,  że  taką
informację burmistrzowi przekazał i Pan burmistrz najprawdopodobniej skorygował
bądź  w  najbliższym czasie  skoryguje  swoje  oświadczenie  majątkowe,  jeśli  taka
potrzeba jest. Odnosząc się do swojego oświadczenia majątkowego przewodniczący
powiedział, że tutaj też wykazano błędy. Przewodniczący powiedział, że tam gdzie
nie był do czegoś zobowiązany nie zaznaczył „nie dotyczy”. Ponadto nie określił czy
wymienione  zobowiązanie  stanowi  majątek  odrębny  czy  jest  objęty  małżeńska
wspólnością majątkowa. Przewodniczący powiedział, że to są uwagi Wojewody do
oświadczeń, natomiast uwagi Naczelnik Urzędu Skarbowego w Trzebnicy odnośnie
oświadczeń  majątkowych radnych zostaną  każdemu radnemu personalnie rozdane.
Ze względu na to, że jest to tajemnica skarbowa przewodniczący nie będzie teraz
tego  szczegółowo  tu  przedstawiał,  natomiast  przedstawił  informację  Naczelnik
Urzędu Skarbowego w Trzebnicy. Powiedział, że po przeprowadzonej analizie tut.
organ stwierdza że w poddanych analizie oświadczeniach majątkowych pracowników
samorządowych  oraz  radnych  występują  liczne  nieprawidłowości,  głównie  w
zakresie braku określenia przynależności poszczególnych składników majątkowych
do  majątku  odrębnego  lub  objętego  małżeńską  wspólnością  majątkową,
pozostawianie niewypełnionych rubryk,  pomijanie informacji dotyczącej przychodu
i dochodu gospodarstwa rolnego oraz wskazań miejsca położenia nieruchomości, nie
określanie wobec kogo i w związku z jakim zdarzeniem zaciągnięto zobowiązania
pieniężne,  podawano  wysokości  zaciągniętych  zobowiązań  pieniężnych,  a  nie
zadłużenia na dzień składania oświadczenia majątkowego.  
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Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś komunikaty.
Radny Paweł Wolski poinformował, że Trzebnickie Stowarzyszenie Sportowe wraz z
Trzebnickim Centrum Kultury i Sportu wzorem roku ubiegłego organizuje taką akcję
„i Ty możesz przebiec bieg sylwestrowy”. We wtorki, czwartki i niedziele spotykają
się w godzinach wieczornych, o czym informują plakaty rozwieszone na mieście i
biegają.  Jeśli  ktoś  chce  przebiec  bieg  sylwestrowy  to  jeszcze  są  2  miesiące  na
przygotowanie  się  do  tego.  Ponadto  radny  Paweł  Wolski  powiedział,  że
reprezentował  nasz  samorząd  na  maratonie  w  Toruniu  i  zajął  23  miejsce  w
Mistrzostwach Polski Samorządowców.
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz złożył radnemu Wolskiemu gratulacje.  

Ad.15. Zamkniecie obrad XLI sesji. 
Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz w związku z wyczerpaniem porządku obrad,
słowami  „zamykam obrady XLI  sesji  Radny Miejskiej  w Trzebnicy”  dokonał  jej
zamknięcia o godz. 14:10. 

Na podstawie nagrani
protokół sporządziła:

Aleksandra Hamkało
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